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■ GLAS PODZEMLJA, 2023 

Leto 2022 mi bo ostalo v lepem spominu, 
kar se tiče jamarskega udejstvovanja. Je 
že res, da ni bilo nobene nove tisočmetr-
ce, nobena ni presegla desetih kilome-
trov in tudi novih sistemov nismo dobili. 
Pa v resnici te stvari sploh niso pomemb-
ne. Pomembno je, kako prideš do njih, in 
teh trenutkov, ki gradijo nove sisteme, 
globoke in dolge jame, je bilo ogromno. 
Poleg tega se je ena jama za las (spet) 
približala tisoč metrom globine, dve jami 
sta se približali na nekaj deset metrov in 
odkrili smo zares zavidljivo število pošte-
no dolgih jam. Da bodo raziskovalne de-
javnosti ostale v lepem spominu, smo se 
pa zraven še super imeli. 

Leto se je začelo tako kot se spodobi, z 
nekaj uspešnimi zimskimi akcijami, ki jih 
je nato nekoliko umirila zares zagnana 
jamarska šola. Ta se je uspešno zaključi-
la v začetku maja. Tik pred tem smo čla-
ni raziskali nov teren na Robidišču, ki je 
letos presegel vsa pričakovanja in po-
stregel z enim boljših prvomajskih tabo-
rov. Sledila je veteranska in poletje je bi-
lo pred vrati. Prvomajski tabor je zagoto-
vo eden pomembnejših dogodkov, ki jih 
organiziramo kot društvo. Takrat je na-
mreč prva priložnost, da se novi člani 
spoznajo s pravim raziskovalnim delom. 
Zato je pomembno, da gojimo tradicijo 
še naprej in pokažemo novopečenim ja-

markam in jamarjem, kako se to počne. 
Leto smo to odlično izvedli. 

Članstvo se je zapodilo po raznih obmo-
čjih po celi Sloveniji. Dolenjska sekcija je 
redno prinašala nove vhode, hkrati so se 
na Poljani odpirale nove jame, ki jim ni 
bilo videti konca. Poletni tabori so bili le-
tos spet uspešni. Poleg kaninskega, se 
je v Črno goro zopet odpravila ameriško-
slovenska sekcija. Kaninski tabor se je 
letos nekoliko otresel slabega vremena 
prejšnjega leta. Tako smo se članice in 
člani zapodili po širnih kaninskih podih in 
hkrati uspeli tudi v dve »ta globoki«.  

Jesen je potekala ustaljeno, ker ni bilo 
snega, smo pozno v jesen raziskovali ta-
ko v visokogorskih delih kot tudi na nižin-
skem krasu. Izpeljali smo super čistilno 
akcijo na Krstenici in zraven še registrira-
li jamo. Lepo je bilo videti tudi nove obra-
ze na letošnji čistilni. Zelo pomembno je, 
da se zavedamo, da s tem izpolnjujemo 
društveno poslanstvo in s tem nekoliko 
pripomoremo k čistejšemu podzemlju, 
predvsem pa k ozaveščanju lokalnih 
skupnosti.  

Jeseni smo razopremili Brezno na Toscu 
in se odpravili na Kanin, kjer smo no-
vembra raziskovali v kar dveh tisočmetr-
cah. Letošnja jesen je postregla s še 
enim bombončkom, in sicer odlično orga-
niziranim dogodkom v Bovcu, kjer smo 
raziskovalci kaninskega podzemlja pred-
stavili svoje dosežke. 

Konec leta smo kronali s ponovno obuje-
nim Putickovanjem, ki se je letos razvilo 
v neslutene razsežnosti. Za novo leto 
smo zopet zasedli Kanin in se skupaj po-
slovili od starega leta v koči Petra Ska-
larja.  

Zares odlično leto, polno lepih dogodkov. 
Kar je še lepše pa je, da se je Članjenje 
prestavilo na nov nivo. Kljub temu, da tr-
do delamo v globokih jamah, se znamo 
super podružiti. In moram priznati, da 
sem bil letos na vsaj dveh žurkah, ki sta 
presegle vse do sedaj. Vesel sem, da je 
vedno več Članic in Članov, ki pridno po-
magajo pri opravilih, ki delajo ferajn tako 
uspešen, kot je.  

Za prihodnje leto si želim še več odličnih 
raziskav, dogodkov in novih idej, ki bodo 
zaznamovale leto 2023.│ 

Matic Di Batista 
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